
Odpověď na žádost o poskytnutí informace č. 2/2020 dle zákona č. 106/1999 Sb. o 

svobodném přístupu k informacím, v platném znění 
 

Žádost o poskytnutí informací byla podána dne 20.5.2020. 

Na základě Zákona č. 106/1999 Sb., Zákon o svobodném přístupu k informacím vás žádám o 

informace, vztahující se k rozhodnutí, které vydal Krajský úřad Olomouckého kraje Odbor dopravy 

a silničního hospodářství pod č.j. KUOK 38733/2020 SpZn kÚOK/29929/2020/ODSH-SH/9009. 

V tomto rozhodnutí je na str. 7 věta: "Dne 16. 3. 2020 krajský úřad obdržel vyjádření se souhlasem 

bez připomínek od obce, na jejímž zastavěném území má být povolena objížďka (Obec Vikýřovice), 

která se současně vzdala práva vyjádřit se k podkladům rozhodnutí." 

Žádám starostu obce Vikýřovice pana Václava Mazánka o následující informace: 

1. Kdo poslal a podepsal za obec Vikýřovice toto vyjádření?                                                   

Odpověď: Souhlasné stanovisko odeslal pan Rýznar Pavel a podepsal Václav Mazánek- 

starosta. Viz příloha Žádosti firmy SEKNE a odpovědi obce č.j. 463/2020. 

2. Jaké a kdy proběhlo jednání předcházející vydání tohoto vyjádření a kdo mu byl přítomen? 

Prosím o zveřejnění (zaslání) zápisu z tohoto jednání. Odpověď: Předběžné jednání se 

zástupci ŘSD proběhlo v lednu 2020 za účasti pana Pavla Rýznara a Miroslava Krňávka, 

kteří mě následně informovali o tom, že ŘSD nevyhovíme s celkovou uzávěrou silnice 1/11 

ale pouze s jednostrannou uzávěrou. S tímto jsem jako starosta souhlasil. Zápis z tohoto 

jednání nebyl pořízen. 

Ještě otázka osobní: 

Jak je možné, že vy, jako starosta obce, který by měl zastupovat občany a hájit jejich zájmy, jste 

dopustil, že naší obcí vede po tak dlouhou dobu nákladní tranzitní doprava hlavního tahu na Jeseník 

a Ostravu, o osobní dopravě nemluvě. Jak to, že jste nerozporoval nutnost tak dlouhé uzávěry (pokud 

připustím, že oprava silnice č. 11 byla nutná, o čemž nejsem přesvědčena) a nepožadoval alespoň 

zkrácení doby uzávěry, když z harmonogramu prací je zřejmé, že práce probíhají jen s nepatrným 

nasazením pracovních sil a bylo by možné celou opravu zkrátit. 

K poslednímu dotazu osobnímu Vám mohu sdělit i další souvislost, která ovlivnila mé rozhodnutí, a 

to souhlasit bez připomínek. S opravou komunikace 1/11 souvisí i oprava, nebo i prohloubení a 

vyčištění Krenišovského náhonu. Tento náhon byl přemístěn v době, kdy se budovala část silnice 

1/11 a tím je v majetku ŘSD. Správcovství na tomto náhonu vykonává Obec Vikýřovice. Dlouhá léta 

jsme o vyčištění a prohloubení potoka usilovali, protože každou zimu při namrzání náhonu docházelo 

k zamrzání náhonu a navyšování hladiny tak, že docházelo k ohrožení nemovitostí občanů, kteří bydlí 

právě u tohoto náhonu. Nemluvím o tom, že na odstranění ledů musela být mnohdy použitá technika, 

kterou samozřejmě musel vždy někdo zaplatit. V roce 2019 se nám podařilo dojednat, že k opravě a 

prohloubení náhonu může dojít až při rekonstrukci silnice 1/11. Takto se taky stalo a náhon byl 

kompletně opraven a prohlouben v listopadu 2019. Dále jsme se jako starostové obcí Rapotín, Petrov 

nad Desnou a Vikýřovice dohodli, že nebudeme klást zbytečné připomínky, aby se oprava 

komunikace zbytečně neprotahovala a byla co nejdříve opravena. Osobně nevidím jinou možnost 

objížďky než přes Vikýřovice. Co se týká Vašeho názoru, jestli byla či nebyla potřeba tuto vozovku 

rekonstruovat tak si myslím, že ŘSD disponuje dostatkem odborníků, kteří o této problematice 

rozhodují a také rozhodli na základě geologického průzkumu podloží, který byl proveden v r. 2019. 

Tuto Vaši pochybnost jsem slyšel i z úst více občanů, proto jsem si tento úsek projel v době, kdy byla 

odfrézovaná polovina levé části vozovky ve směru do Šumperka a všímal jsem si právě té pravé části, 



po které se ještě jezdilo. Krajnice byla značně potrhaná a asfaltobetonová vrstva rozpraskaná, a to po 

celé délce komunikace až ke křižovatce na Holubí vrch včetně této. Tímto jsem se přesvědčil, že 

oprava byla opravdu vynucená. Pokud budete mít jakékoli další připomínky, nebo dotazy, jsem 

ochoten Vám je kdykoli zodpovědět. 

 

S pozdravem  

 
 

        Václav Mazánek 

                                        starosta 

 

 
 

Příloha č.1 – Žádost firmy SEKNE o vyjádření 

Příloha č.1 – Vyjádření     

 

 

 

 

 

Odpovědi na žádané informace byly zaslány dne 4.6.2020. 


